
 Protokół 
XXXVIII sesji Rady Osiedla św. Łazarz 

z 13 grudnia 2017 r. 
 
Sesja Rady Osiedla Św. Łazarz odbyła się w Szkole Podstawowej nr 26 przy 
ul. Berwińskiego. Rozpoczęcie obrad nastąpiło o godz. 18:30. 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, powołanie protokolanta. 
 
W obecności kworum (12 osób obecnych) obrady XXXVIII Sesji Rady Osiedla Św. Łazarz 
otworzył Przewodniczący Rady Osiedla, Filip Olszak. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. Na protokolanta powołano Joannę Warsztę – pracownika 
Wydziału Wspierania Jednostek Pomocniczych Miasta.  
 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący odczytał porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
i rozszerzył go dodając punkty: 
5a. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Osiedla do udziału w pracach 
grupy programowej Inkubatora Kultury Pireus. 
5b. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Poznania o podjęcie działań 
zmierzających do budowy sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. Chociszewskiego 
i Kasprzaka.  
 

Głosowanie nad porządkiem obrad: 
Za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
 
3. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania koncepcji projektowej poprawy 

infrastruktury rowerowej na ul. Dmowskiego na odcinku pomiędzy ul. Miedzianą i 
Rynkiem Łazarskim. 

 
Przewodniczący Rady, Filip Olszak, przedstawił projekt uchwały w sprawie zaopiniowania 
koncepcji projektowej poprawy infrastruktury rowerowej na ul. Dmowskiego. Radni nie 
wnieśli dodatkowych uwag, poza umieszczonymi w projekcie uchwały pozytywnie 
opiniującej koncepcję poprawy infrastruktury rowerowej na ul. Dmowskiego na odcinku 
pomiędzy ul. Miedzianą i Hetmańską, przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XXXVIII/244/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 3). 
 
4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia harmonogramu sesji Rady oraz 

harmonogramu dyżurów radnych osiedlowych w roku 2017.  
 
Przewodnicząca Zarządu, Maria Łazarz, przedstawiła projekt uchwały, do którego radni nie 
wnieśli uwag. 



 
Głosowanie nad projektem uchwały: 

Za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 2 
 
W wyniku głosowania uchwała nr XXXVIII/245/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 4). 
 
 

5. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania lokalizacji kasyna w Poznaniu przy ul. 
Ułańskiej 3. 

 
Godz. 18:55 – do sesji dołączyła radna Maria Kopeć. Od tej pory w obradach brało udział 13 
radnych. 
 
Przewodniczący Rady, Filip Olszak, wyjaśnił, że opiniowana lokalizacja kasyna gry to 
ul. Ułańska 3.  

Zdaniem radnego Tomasza Wojciechowskiego, lokalizacja kasyna gry w tym miejscu spotka 
się ze sprzeciwem okolicznych mieszkańców, tymbardziej, że w jej bezpośrednim 
sąsiedztwie, na terenie kompleksu City Park, istnieje już jedno kasyno.  

Przewodniczący Rady podkreślił, że istniejące kasyno znajduje się w pobliżu ulicy 
Wojskowej, która jest ulicą szerszą od ul. Ułańskiej, w związku z tym odległość między 
kasynem a budynkami mieszkalnymi jest większa. Dodatkowo kompleks budynków, na 
terenie którego znajduje się istniejące kasyno, odgrodzony jest murem, co powoduje 
zmniejszenie uciążliwości tej lokalizacji. Lokalizacja kasyna przy ul. Ułańskiej 3 może być 
szczególnie uciążliwa dla mieszkańców, ponieważ budynki usytuowane na przeciwko 
proponowanej lokalizacji posiadają lokale mieszkalne na parterze i działalność kasyna narazi 
lokatorów na wiele niedogodności. 

Filip Olszak odczytał treść projektu uchwały negatywnie opiniującej, po czym przystąpiono 
do głosowania. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XXXVIII/246/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 5). 
 
5a. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Osiedla do udziału 
w pracach grupy programowej Inkubatora Kultury Pire us. 
 
Przewodniczący Rady, Filip Olszak, wytłumaczył, iż podczas spotkania z Zastępcą 
Prezydenta Miasta Poznania, Mariuszem Wiśniewskim, dotyczącym dalszego 
funkcjonowania Inkubatora Kultury Pireus, podjęto decyzję o zmniejszeniu liczby członków 
grupy programowej Inkubatora. W związku z powyższym, konieczne jest podjęcie nowej 
uchwały wyznaczającej przedstawicieli Osiedla do udziału w pracach w grupie. W toku 
dyskusji jako przedstawicieli podstawowych wskazano: p. F. Olszaka, p. M. Łazarz 
i p. B. Zielińskę oraz jako przedstawicieli rezerwowych (w kolejności): p. M. Paradowską, 
p. W. Derę, p. R. Modrzyńskiego. 
 
 



 
Głosowanie nad projektem uchwały: 

Za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 
 
W wyniku głosowania uchwała nr XXXVIII/247/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 6). 
 
5b. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Poznania o podjęcie 
działań zmierzających do budowy sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu 
ul. Chociszewskiego i Kasprzaka. 
  
Przewodniczący Filip Olszak przedstawił projekt uchwały, do którego radni nie wnieśli uwag. 
Przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr XXXVIII/248/II/2017 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 7). 
 
6. Przedstawienie propozycji POSiR w sprawie przekazania terenów zielonych Parku 

Kasprowicza podległego Oddziałowi Arena do Zarządu Zieleni Miejskiej.  
 
Przewodniczący Rady, przedstawił treść pisma Poznańskich Ośrodków Sportu i Rekreacji, 
będącego odpowiedzią na wniosek Rady o przekazanie w zarząd Zarządowi Zieleni Miejskiej 
terenów zielonych w Parku Kasprowicza.  
Następnie o głos poprosił obecny na sesji przedstawiciel Klubu Sportowego ŁKS SURMA, 
p. Aleksander Michalski. Gość wytłumaczył, iż w związku z tym, że od stycznia 2018 r. 
Arena ma zostać przejęta przez MTP, planuje się budowę parkingu wielopoziomowego 
w miejscu torów łuczniczych, na których trenują zawodnicy klubu. Decyzja ta została jednak 
podjęta bez jakichkolwiek rozmów czy konsultacji z zarządem klubu. 
Przewodniczący Filip Olszak przyznał, że do Rady wcześniej nie dotarły takie informacje. 
Parking wielopoziomowy obsługujący Arenę miał powstać na terenie Parku Kasprowicza, ale 
w miejscu obecnie istniejącego parkingu, a nie torów łuczniczych.  
P. Aleksander Michalski zwrócił się do Rady z prośbą o wsparcie działań klubu w celu 
zapobieżeniu realizacji pomysłu utworzenia parkingu na terenie torów łuczniczych, tym 
bardziej, że zostały one kilka lat temu wyremontowane za kwotę 450 tys. zł.  
Przewodnicząca Zarządu, Maria Łazarz, zaproponowała podjęcie rozmów z Poznańskimi 
Ośrodkami Sportu i Rekreacji., natomiast Przewodniczący Rady zapewnił, że skontaktuje się 
w tej sprawie z radymi miejskimi, a odpowiednia uchwała, jeśli nadal będzie taka potrzeba, 
podjęta zostanie podczas sesji styczniowej. 
 
Godz. 19:30 – sesję opuścił radny Łukasz Prymas. Od tej pory w obradach brało udział 12 
radnych. 
 
7. Zapoznanie Radnych z przekazaną korespondencją, przedstawienie bieżącej 

informacji z prac Zarządu Osiedla między sesjami. 
 
Godz. 19:45 – sesję opuścił radny Piotr Gałgan. Od tej pory w obradach brało udział 11 
radnych. 



Przewodnicząca Zarządu zapoznała radnych z korespondencją wpływającą do Zarządu 
i Rady. 

 
8. Wolne głosy i wnioski. 
 
Radni nie wnieśli wniosków. 
 
9. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Osiedla, Filip Olszak, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 
obrady sesji. Sesję zakończono o godz. 20:15. 
 
 
Protokół sporządziła:                                                                          Przewodniczący obradom: 
 
 (-) Joanna Warszta                                                                      (-)  Filip Olszak 



Przewodniczący       Poznań, 11 grudnia 2017 r. 
Rady Osiedla Św. Łazarz 
 

 
W uzupełnieniu do zawiadomienia o zwołaniu XXXVIII sesji Rady Osiedla Św. Łazarz na 

dzień 13 grudnia 2017 r. o godz. 18:30 przedstawiam następujący porządek obrad: 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, powołanie protokolanta. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania koncepcji projektowej poprawy 

infrastruktury rowerowej na ul. Dmowskiego na odcinku pomiędzy ul. Miedzianą 

i Rynkiem Łazarskim. 

4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia harmonogramu sesji Rady oraz harmonogramu 

dyżurów radnych osiedlowych w roku 2017. 

5. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania lokalizacji kasyna w Poznaniu przy 

ul. Ułańskiej 3. 

6. Przedstawienie propozycji POSiR w sprawie przekazania terenów zielonych Parku 

Kasprowicza podległego Oddziałowi Arena do Zarządu Zieleni Miejskiej. 

7. Zapoznanie Radnych z przekazaną korespondencją przedstawienie bieżącej informacji 

z prac Zarządu Osiedla między sesjami. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

O godz. 17:00 odbędzie się spotkanie przedświąteczne z przedstawicielami placówek 
oświatowych, kulturalnych, Policji i Stra ży Miejskiej.  

 

 
Przewodniczący 

Rady Osiedla Św. Łazarz 
 

               (-) Filip Olszak 
 
 
 
 
  
 


